
ONAFHANKELIJK RIJSWIJK

Bomenkap langs 
Gbr. Van der Kooijweg
En bomen terugplaatsen

Rijswijk, 10 februari 2010

Op grond van artikel 44 van RvO voor de vergaderingen van de gemeenteraad, stellen 
wij onderstaande vragen.

1. Wat is de reden van het kappen van - ten miste - 24 vitale en robuuste bomen 
langs de Gbr. Vd Kooijweg?

2. Is hier door de gemeente een vergunning voor aangevraagd, zo ja, wanneer? Zo 
nee, waarom niet?

3. Worden hier weer - zo volwassen mogelijke - bomen teruggeplaatst; zo nee 
waarom niet? Als dit niet daar gebeurt, waar zult u dan deze bomen compenseren 
en wanneer?

4. Wanneer zullen er weer bomen terug komen tussen fietspad en de zuidelijke 
rijbaan van de Sir Winston Churchilllaan tussen Volmerlaan en Burgemeester 
Elsenlaan? 

Romy de Man

Dick Jense


